



Solutions  
**Enviro**  
**Formula**

# Formula-Gel

Prêt à utiliser  
Ready to use



## DÉSINFECTANT POUR LES MAINS HAND SANITIZER

### » DESCRIPTION

Formula-Gel est un gel antiseptique. Il est non irritant et sans danger. Il s'évapore instantanément et laisse les mains douces, sans odeur médicinale résiduelle.

Formula-Gel is an antiseptic gel. It is a safe and non-irritating. A hand sanitizer that evaporates instantly to leave hands soft and smooth, with no residual medicinal scent.

### » MODE D'EMPLOI/ DIRECTIONS FOR USE

Appliquer sur les mains. Bien frotter pendant au moins 30 s et laisser sécher. Vous n'avez pas besoin de rincer, d'essuyer. Répétez l'opération au besoin. Le gel antimicrobien est utilisé selon les consignes en vigueur dans les établissements institutionnels et des produits alimentaires. Ne pas entreposer à plus 40C.

Put a small quantity in the palm of your hand, rub well for at least 30 seconds and allow to dry. No rinsing or toweling is necessary. Repeat use as needed. Antibacterial hand gel is used according to standard instructions into effects in institutions and food plant. Do not store over 40C.

### » APPLICATION

Formula-Gel Antimicrobien utilisé pour les mains. Pour usage externe seulement

Formula-Gel For external use only.



NPN80100221

Propriétés physiques / Technical specifications	
Apparence / Appearance	Gel / Gel
Couleur / Colour	Transparent
Odeur / Odour	Alcool / Alcohol
pH	7.0 – 7.5
Viscosité /Viscosity	3500 – 4500

Emballage / Packaging	Code
0.5L	PF-FG-0.5-00
1L	PF-FG-1-00
4L	PF-FG-4-00
20 L	PF-FG-20-00
200L	PF-FG-200-00



Solution Enviro Formula



Solution Enviro Formula